
Zápis ze schůzky sdružení rodičů a přátel školy 
Datum | čas 15.4.2025 v 16:00 | Schůzku svolal Jan Vaněk 

Účastníci 

Seznam účastníků – viz prezenční listina; maximální počet účastníků = 19; přítomný počet účastníků = 10 

Úvodní slovo předsedy SRPŠ Jana Vaňka 

Seznámení s programem schůzky a úvodní slovo p. Vaňka.  

Program: 

1. úvodní slovo předsedy SRPŠ  
2. úvodní slovo ředitelky školy 
3. seznámení s průběhem čerpání rozpočtu SRPŠ, výdaje do konce školního roku 
4. příspěvek SRPŠ pro rok 2025/2026 
5. Food Festival 20. 9. 2025 – pronájem stánků, doprovodný program, organizace 
6. diskuze 

Úvodní slovo ředitelky školy – seznámení s aktuálním děním na škole 

Paní ředitelka seznámila plénum SRPŠ s aktuálním děním na škole. 

- Seznámení s výsledky průzkumu Mapa školy (SCIO) – z 543 objednaných respondentů (rodičů) se 
zúčastnilo cca 200 rodičů – účast poměrně nízká 

- Ve většině sledovaných kategoriích dopadla naše škola lépe než celorepublikový průměr 
- Nejlépe hodnocené oblasti – pracovní pomůcky a vybavení, sportovní vybavení, pedagogické 

schopnosti učitelského sboru, školní akce a komunikace s třídními učiteli 
- Oblasti pro zlepšení – úklid na záchodech, jídelna 
- Celková průměrná známka = 1,9 (celorepublikový průměr = 1,8), oproti minulým hodnocením je to 

zlepšení výsledku (nutno podotknout, že první takové testování proběhlo v době rekonstrukce 
školy v náhradních prostorách ve Vesci a druhé v době covidu) 

- Kompletní výsledky budou zveřejněny na webu školy, učitelé dostaly výstupy za jednotlivé třídy 
- Nápravné opatření k negativnímu hodnocení jídelny, resp. kvality jídla – paní ředitelka uvažuje o 

anketě mezi rodiče, jestli by akceptovali vyšší cenu obědů za podmínky zlepšení kvality jídla (např. 
salátový bar…) Následně se bude případná změna řešit se zřizovatelem.  

- Zápisy do prvních tříd – k zápisu přišlo 108 dětí (pouze 36 spádových), původně se měly otevřít 2 
běžné třídy a 1 Monte – tedy 75 dětí. Paní ředitelka se ale rozhodla přijmout všechny přihlášené 
děti; zatím to tedy vypadá, že se otevřou 3 + 1 třídy. Každý rok ale nakonec všechny přijaté děti 
nenastoupí.  

- Loučení s 9. třídami  - proběhne tento rok v Liebiegově paláci 
- Příští školní rok na jaře se bude rekonstruovat fasáda a střecha na 2. stupni. 

Seznámení s čerpáním rozpočtu SRPŠ, výdaje do konce školního roku  

Paní hospodářka připravila podklady o zaplacených příspěvcích SRPŠ za jednotlivé třídy. Podařilo se 
vybrat 163.250 Kč. 



Se zůstatkem z minulého školního roku tak SRPŠ může hospodařit s částkou cca 225.000 Kč. Výdaje 
k 31.3.2025 činily cca 92.000 Kč. Vyčerpat ještě zbývá cca 133.000 tis. Kč. Kompletní informace jsou 
obsaženy v příloze tohoto zápisu. 

Nutné výdaje do konce školního roku vzniknou v položkách rozpočtu – loučení s 9. třídami, kopírování, 
preventivní programy, den dětí, soutěže, odměny… 

 

Příspěvek SRPŠ pro školní rok 2025/2026 

Předseda spolku navrhuje pro příští školní rok ponechat výši příspěvku v částce 500 Kč/1 žák.  

Proběhlo hlasování o schválení výše příspěvku v částce 500 Kč na školní rok 2025/2026. 

Pro variantu ANO, souhlasím s předloženým návrhem, hlasovalo 10 přítomných. 

Pro variantu NE, nesouhlasím s předloženým návrhem, nehlasoval nikdo. 

Hlasování se nikdo nezdržel. 

Plénum SRPŠ tak jednomyslně odsouhlasilo výši příspěvku pro nový školní rok v částce 500 Kč. 

 

Food Festival 20. 9. 2025 – pronájem stánků, doprovodný program, organizace 

Na Food Festivalu se bude i letos podílet Parlament s organizací a s přípravami. FF se nezúčastní třídy 
Monte.  

Paní Adéla Klímová opět oslovila několik spolků pro doprovodný program. 

Zkusíme oslovit provozovatele stánků Trhy u radnice – dřevěné stánky včetně pultů (odpadlo by stěhování 
stolů do stánků). 

Financování stánků – stejně jako loni – 500 Kč/1 třída, zbylé náklady zaplatí SRPŠ ze zůstatku v rozpočtu. 

V rámci FF by mohl proběhnout odvetný turnaj ve volejbale mezi rodiči a učiteli. 

 

Na schůzce v září 2025 budou řešeny podrobnosti celé akce. 

 

Diskuze a závěr schůzky 

Bohužel se zatím jednotlivým zástupcům tříd nepodařilo ve třídách oživit myšlenku společných akcí se 
zapojením rodičů. 

Pouze v 5. B se bude organizovat rozloučení s 1. stupněm na Svojsíkovce – beach volejbal. 

 

 

Další schůzka 

Další schůzka pléna SRPŠ proběhne v září 2025 již v novém školením roce. Pozvánka bude poslána. 

 

 

 



Poděkování zástupcům 9. tříd. 

Rádi bychom poděkovali třídním důvěrnicím za 9. A a 9.B, pro které bylo toto setkání s námi poslední. 
Děkujeme vám za dlouholetou spolupráci a přejeme především vašim dětem mnoho úspěchů na jejich 
nových školách. 

 

 

Důvěrníci mezi sebou komunikuji v rámci hromadné adresy duvernici.srps@zs5kveten.cz 

E-mailová adresa SRPŠ – srps@zs5kveten.cz (není denně kontrolována) 

 

 

Zápis ověřil a schválil: Jan Vaněk (předseda SRPŠ a zástupce za 5.B) 

 

Zápis provedla: Štěpánka Bacílková (místopředsedkyně SRPŠ a zástupce za 8. B)  

 

PŘÍLOHY ZÁPISU: 

- Příloha č. 1 – prezenční listina – seznam zástupců jednotlivých tříd 
- Příloha č. 2 – čerpání rozpočtu 


